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# Paginanumm
er
Graag 
vullen!  

Vraag Antwoord Interne collega 
organisatie 

Portefeuillehouder 

1 Diversen (5, 8,
9, 11)
en verwijzing 
naar de RIM 
van 6 juni 
2023

Betreft aanvullend krediet 
Multifreffer
Kan de wethouder aangeven:
- welke wet- en regelgeving is 

aangepast zodat (schijnbaar 
recent) moet worden voldaan
aan de BENG norm

- wat de besparing is op de 
energiekosten (in m3 en 
KWH) na de verbouw

- of zowel de stichting de 
Multitreffer als het 
(particuliere) 
kinderdagverblijf op de 
hoogte zijn van de 
voorgestelde verhoging van 
de huur en of zij hiermee 
hebben ingestemd

- waarom in de nu 
voorgestelde meerkosten 
een post voor de BTW over 
bouwkosten van 2021 is 
opgenomen

- de wethouder aangeven 
waarom er in een periode 
van 5 maanden wederom 
sprake is van een forse 

De Nijs
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indexatie nadat in november 
2022 een (forse) indexatie is 
geaccordeerd door de raad

- aangeven hoeveel uren per 
week er bewegingsonderwijs 
gaat worden verzorgd in de 
nieuwe trainingshal en welke 
vergoeding hiervoor door de 
gemeente wordt betaald aan 
de stichting de Multitreffer

- waarom niet landelijk hoeft 
te worden aanbesteed nu het
bedrag van de verbouw ruim 
boven de 1,5 miljoen Euro 
uitkomt 

- hoe het zit met de BTW op 
dit project omdat de 
informatie hierover 
tegenstrijdig is of in ieder 
geval onduidelijk (zie de 
opmerking in raadsbesluit 
van mei 2021, de begroting 
2023 en de RIM van 6 juni jl)

2 8, 12 Gelet op de oplopende kosten 
voor een verbouwing van de 
Multitreffer is de vraag hoe reeel 
de bedragen nog zijn voor de 
bouw van een nieuwe sportzaal 
in de Waldervaart. 
Welke garantie kan de 
wethouder geven dat ook hier de
raad weer niet zal worden 
geconfronteerd met fors hogere 

De Nijs
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bedragen.
3 30 Kan het college aangeven op 

basis waarvan de inkomsten uit 
het gemeentefonds voor het jaar 
2027 zijn gebaseerd, met name 
het bedrag van € 80.006?  Er 
wordt verwezen naar de 
begroting 2023 maar het bedrag 
is daar niet in opgenomen 
voorzover D66 kan zien.

Van Kampen

4
8, 25 Er wordt een bedrag gevraagd 

van € 120.000 voor het inhuren 
van een coordinator. Kort 
weergegeven moet hij zich bezig 
houden met het uitvoeren van de
economische agenda. Voor de 
doelen in de economische 
Daarnaast wordt € 30.000 
gevraagd voor een strategisch 
accountmananager
Tenslotte wordt € 180.000 
gevraagd voor diverse 
onderdelen van de economische 
agenda.
Totaal wordt voor de 
economische agenda een bedrag
gevraagd van € 320.000, 
waarvan € 150.000 structureel. 
Kan de wethouder aangeven wat 
het uitvoeren van de 
economische agenda in Euro’s op
gaat opleveren (kosten baten 
analyse)?
Kunnen de taken niet worden 
onderbracht binnen het huidige 
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ambtenarenkorps, immers de 
inhuur van externen zou door het
college moeten worden 
verminderd.
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